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UNIVERZA V MARIBORU 
FAKULTETA ZA VARNOSTNE VEDE 
 
Številka: 034/2023–___ 
Datum: 30. 8. 2023 
 

 
ZAPISNIK 35. REDNE SEJE SENATA  

UM FAKULTETE ZA VARNOSTNE VEDE  
 
Seja Senata UM FVV je bila 30. avgusta 2023 ob 10.00 uri. Seja je potekala v senatni sobi. 
 
Prisotni člani Senata: prof. dr. Igor Bernik, izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman, izr. prof. dr. Benjamin 
Flander (preko MS Teams), izr. prof. dr. Simon Vrhovec, Nejc Kotnik, Mirče Milenkov (preko MS 
Teams). 
Odsotni: izr. prof. dr. Danijela Frangež, prof. dr. Gorazd Meško, doc. dr. Maja Modic. 
Ostali prisotni: prof. dr. Andrej Sotlar, Anja Zahirović. 
 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je pri pregledu prisotnosti ugotovil, da je prisotnih 6 članov Senata UM 
FVV. Seja je sklepčna. 
 
Soglasno je bil sprejet predlagani dnevni red:  

1. Pregled zapisnika z zadnje redne in korespondenčne seje Senata UM FVV 
2. Izobraževalna dejavnost:  

a) spremembe obveznih in neobveznih sestavin študijskih programov UM FVV 
b) sprememba pedagoške obveze za študijsko leto 2023/2024 

3. Doktorski študij: prijave tem doktorskih disertacij študentov – podaja mnenja o primernosti in 
vsebini dispozicije in obravnava predloga za mentorja 

4. Imenovanje predstavnikov FVV v komisijah Senata UM 
5. Predlog za podelitev listin hvaležnosti UM FVV 
6. Vloge za podajo soglasij za delo izven UM FVV  
7. Habilitacije: volitve v naziv 
8. Poročilo z zadnje seje Senata UM 
9. Razno 

 
 

AD 1 
Pregled zapisnika z zadnje redne in korespondenčne seje Senata UM FVV 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je na kratko podal pregled vsebine zapisnika z zadnje redne seje Senata UM 
FVV z dne 4. 7. 2023 in korespondenčne seje z dne 26. 7. 2023. Soglasno je bil sprejet sklep:  
SKLEP 1:  
Senat UM FVV soglasno potrjuje vsebino zapisnika z zadnje redne seje Senata UM FVV z dne 4. 7. 
2023 in korespondenčne seje z dne 26. 7. 2023.  
 
Prof. dr. Igor Bernik je povedal, da bo po novem vabilo in gradivo za sejo Senata UM FVV poslano kot 
povabilo na koledar, gradivo se objavi na MS Teams, tajne volitve pa se vedno izvedejo preko 
aplikacije SimplyVoting, saj je izvedba takega načina volitev enostavnejša. 
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AD 2 
Izobraževalna dejavnost:  

a) spremembe obveznih in neobveznih sestavin študijskih programov UM FVV 
Podan je predlog spremembe obveznih in neobveznih sestavin študijskih programov UM FVV. 
Spremembe neobveznih sestavin se nanašajo na spremembe nosilstev, spremembe obveznih sestavin 
se nanašajo na dodiplomske študijske programe. Spremembe so bile uvedene zaradi sklepa Senata 
UM, s katerim je bilo potrebno v predmetnike vnesti prosto izbirne predmete, na programu Varnost in 
policijsko delo pa tudi zaradi prilagoditve na začetek izvajanja Vojaškega modula, ki se izvaja na UM 
FL. Poleg tega sta bila skladno s priporočili samoevalvacije študijskega programa in s tem povezanega 
zaključevanja zanke kakovosti ter spremembami v stroki, ki izhajajo iz ugotovitev Programskega sveta 
FVV, sodelovanja z deležniki ter svetovnimi smernicami razvoja informacijske varnosti, ki so bile 
analizirane skozi projekt NOO, sta se na VS programu Informacijska varnost dodala dva nova 
predmeta in ukinili štiri predmeti. Soglasno sta bila sprejeta sklepa: 
SKLEP 2: 
Senat UM FVV soglasno potrjuje spremembe neobveznih sestavin študijskih programov UM FVV. 
SKLEP 3: 
Senat UM FVV soglasno potrjuje spremembe obveznih sestavin dodiplomskih študijskih programov 
UM FVV. 
 

b) sprememba pedagoške obveze za študijsko leto 2023/2024 
Podan je predlog spremembe pedagoške obveze za študijsko leto 2023/2024, in sicer pri izvedbi 
predavanj pri (_____) in (_____). Ker (_____)septembra poteče izvolitev v naziv docent, ne bo mogel 
več izvajati predavanj na UN programu. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 4: 
Senat UM FVV potrjuje spremembo pedagoške obveze za študijsko leto 2023/2024. 

 
AD 3 

Doktorski študij: prijave tem doktorskih disertacij študentov – podaja mnenja o primernosti in 
vsebini dispozicije in obravnava predloga za mentorja 
a) Člani KZRD predlagajo Senatu UM FVV potrditev predlagane teme doktorske disertacije študentke 
(_____) z naslovom »Kognitivni intervju kot orodje za boljše odločanje preiskovalcev« in predlagajo 

potrditev mentorja (_____) . Mentor ter zunanji ocenjevalec so podali pozitivno mnenje o dispoziciji. 
Zunanji strokovnjak je sicer podal še nekaj pripomb, kar je kandidatka upoštevala, zato je KZRD potrdila 
temo. 
Sprejet je bil sklep: 
SKLEP 5: 
Senat UM FVV potrjuje predlagano temo doktorske disertacije študentke (_____) z naslovom »Kognitivni 

intervju kot orodje za boljše odločanje preiskovalcev« in predlagajo potrditev mentorja (_____). 
 
b) Člani KZRD predlagajo Senatu UM FVV potrditev predlagane teme doktorske disertacije študentke 

(_____)z naslovom »Vloga pomožnih policistov v sodobni policijski dejavnosti« in predlagajo potrditev 

mentorice (_____)in somentorja (_____). Mentor ter zunanji ocenjevalec so podali pozitivno mnenje o 
dispoziciji. Študentka je upoštevala pripombo zunanjega ocenjevalca, zato je KZRD potrdila temo. Sprejet 
je bil sklep: 
SKLEP 6: 

Senat UM FVV potrjuje predlagano temo doktorske disertacije študentke (_____)z naslovom »Vloga 

pomožnih policistov v sodobni policijski dejavnosti« in predlagajo potrditev mentorice (_____)in 

somentorja (_____). 
AD 4 

Imenovanje predstavnikov FVV v komisijah Senata UM 
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V skladu s pozivom rektorja UM mora Senat UM FVV imenovati predstavnike UM FVV v komisijah 
Senata UM. Imenovati je potrebno člana in njegovega namestnika v Habilitacijski komisiji UM, ki 
morata biti iz vrst rednih profesorjev, člana in nadomestnega člana v Komisiji za ocenjevanje kakovosti 
UM ter člana Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve in Komisije za mednarodno in 
meduniverzitetno sodelovanje.  
Podan je predlog, da se za člana Habilitacijske komisije UM imenuje prof. dr. Bojana Dobovška, za 
njegovega namestnika pa prof. dr. Andreja Sotlarja. Za članico Komisije za ocenjevanje kakovosti UM 
se imenuje predsednico Komisije za kakovost UM FVV izr. prof. dr. Danijelo Frangež, za nadomestnega 
člana pa izr. prof. dr. Roka Hacina. Za članico Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve in Komisije za 
mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje se predlaga prodekanico za raziskovalno in 
mednarodno dejavnost izr. prof. dr. Kajo Prislan Mihelič. Soglasno so bili sprejeti sklepi: 
SKLEP 7:  
Senat UM FVV za člana Habilitacijske komisije UM s FVV imenuje prof. dr. Bojana Dobovška, za 
njegovega namestnika pa prof. dr. Andreja Sotlarja. 
SKLEP 8:  
Senat UM FVV za člana Komisije za ocenjevanje kakovosti UM s FVV imenuje predsednico Komisije za 
kakovost UM FVV izr. prof. dr. Danijelo Frangež, za nadomestnega člana pa izr. prof. dr. Roka Hacina. 
SKLEP 9:  
Senat UM FVV za članico Komisije za znanstvenoraziskovalne zadeve in Komisije za mednarodno in 
meduniverzitetno sodelovanje s FVV imenuje prodekanico za raziskovalno in mednarodno dejavnost 
izr. prof. dr. Kajo Prislan Mihelič. 
 

A5 
Predlog za podelitev listin hvaležnosti UM FVV 
Podan je predlog, da se ob 50. letnici delovanja Fakultete za varnostne vede in njenih predhodnic na  
večerni slovesnosti, dne 20. 8. 2023, podeli Listini hvaležnosti Univerzi v Mariboru in Ministrstvu za 
notranje zadeve. Predstojnika obeh institucij sta podala soglasji k podelitvi Listin. Soglasno sta bila 
sprejeta sklepa: 
SKLEP 10: 
Senat UM FVV je sprejel sklep, da se Listina hvaležnosti podeli Univerzi v Mariboru za dvajsetletno 
sodelovanje in pomoč pri razvoju izobraževalne, raziskovalne in strokovne dejavnosti Fakultete za 
varnostne vede. 
SKLEP 11: 
Senat UM FVV je sprejel sklep, da se Listina hvaležnosti podeli Ministrstvu za notranje zadeve RS za 
petdesetletno sodelovanje in velik prispevek k razvoju Fakultete za varnostne vede. 
 

A6 
Vloge za podajo soglasij za delo izven UM FVV  
a) (_____)je podal vlogo za izdajo soglasja za delo na Fakulteti za informacijske študije. V študijskem 
letu 2023/2024 bi na Fakulteti za informacijske študije izvedel 30 ur predavanj pri predmetu Uvod v 
informatiko. Soglasno je bil sprejet sklep (pri glasovanju (_____)): 
SKLEP 12: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____)za izvedbo 30 ur predavanj pri predmetu Uvod v informatiko na 
Fakulteti za informacijske študije. Soglasje se za izvedbo predavanj po pogodbi o delu se podaja za 
študijsko leto 2023/2024. 
 
b) (_____)je podal vlogo za podajo soglasja za 5 % dopolnilno delo na MLC Fakulteti za management 
in pravo Ljubljana, kjer bi v študijskem letu 2023/2024 izvedel 10 ur predavanj pri predmetu Upravno 
pogodbeno pravo. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 13: 
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Senat UM FVV podaja soglasje (_____) za 5 % pedagoško dopolnilno zaposlitev na MLC Fakulteti za 
management in pravo Ljubljana za obdobje študijskega leta 2023/2024. 
 
c) (_____) je oddal vlogo za podelitev soglasja za delo na Visoki šoli za računovodstvo, kjer bi pri 
predmetu Pravni sistemi in razumevanje prava na MAG programu izvedel 20 ur predavanj. Soglasno je 
bil sprejet sklep: 
SKLEP 14: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____)za izvedbo predavanj pri predmetu Pravni sistemi in 
razumevanje prava v obsegu 20 ur predavanj na magistrskem programu na Visoki šoli za 
računovodstvo. Soglasje za delo na podlagi sklenjene pogodbe o delu se podaja za obdobje 
študijskega leta 2023/2024. 
 
d) (_____)je podal vlogo za podajo soglasja za pedagoško dopolnilno zaposlitev v obsegu 10 % na 
Pravni fakulteti Univerze v Mariboru. V okviru dopolnilne zaposlitve bi v študijskem letu 2023/2024 na 
UM PF izvedel izbirni predmet Prekrškovno pravo v obsegu 50 ur. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 15: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____)za 10 % pedagoško dopolnilno zaposlitev na Pravni fakulteti 
Univerze v Mariboru za obdobje študijskega leta 2023/2024. 
 
e) (_____)je podal vlogo za podajo soglasja za delo na Ministrstvu za javno upravo, Upravni akademiji, 
kjer bi opravljal delo člana izpitne komisije za strokovni izpit iz ZUP. Vloga za delo na podlagi pogodbe 
o delu se podaja za obdobje študijskega leta 2023/2024. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 16: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____)za delo na Ministrstvu za javno upravo, Upravni akademiji kot 
član izpitnih komisij za strokovni izpit iz ZUP. Soglasje se za delu po pogodbi o delu se podaja za 
študijsko leto 2023/2024. 
 
f) (_____)je podala vlogo za podajo soglasja za dopolnilno pedagoško delo v obsegu 20 % na projektu 
Zelen in odporen prehod za varno in uspešno družbo (NOO). Vloga za izdajo soglasja se podaja za 
obdobje od 1. 10. 2023 do 30. 9. 2025. Soglasno je bil sprejet sklep: 
SKLEP 17: 
Senat UM FVV podaja soglasje (_____)za 20 % dopolnilno zaposlitev za pedagoško delo na projektu 
Zelen in odporen prehod za varno in uspešno družbo (NOO). Soglasje se podaja za obdobje od 1. 10. 
2023 do 30. 9. 2025. 
 

A7 
Habilitacije: volitve v naziv 
(_____)je podala popolno vlogo za izvolitev v raziskovalni naziv asistentka. V skladu s 7. členom 
Pravilnika o postopku izvolitve v raziskovalne nazive na Univerzi v Mariboru je Komisija za 
znanstveno-raziskovalno delo preučila ustreznost kandidatke. KZRD UM FVV je po pregledu vloge 
ugotovila, da kandidatka izpolnjuje pogoje in predlaga Senatu UM FVV, da izvede volitve v 
raziskovalni naziv. Na seji je bilo izvedeno tajno glasovanje preko aplikacije Simply Voting. Pisno 
poročilo o volitvah je priloga zapisnika. Na podlagi volitev je bil sprejet naslednji sklep (glasovanje: 6 
članov za): 
SKLEP 18:  
Na osnovi rezultata izvedenih tajnih volitev je (_____) prvič izvoljena v raziskovalni naziv asistentka za 
dobo treh let. 
 

A8 
Poročilo z zadnje seje Senata UM 
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Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da je član Senata UM izr. prof. dr. Aleš Bučar Ručman poslal 
poročilo z zadnje seje Senata UM, ki je bila dne 4. 7. 2023, in korespondenčne seje, ki je bila v 
avgustu. Na redni seji Senata UM ni bilo zadev, ki bi se nanašale na FVV. Senat UM je na seji sprejel 
spremembe pravnih aktov UM. Glede na spremembe Meril za vrednotenje dela visokošolskih 
učiteljev UM je možno predsednike komisij za kakovosti članic razbremeniti do 33 %. FVV je na ta 
predlog podala pripombo na Statutarno komisijo, vendar ta ni bil upoštevan. Poleg tega je določena 
najvišja možna omejitev visokošolskih učiteljev do 67 %, kar pa ne velja za dekane, rektorja in 
prorektorje. Dr. Bučar Ručman je povedal, da se je na seji odprla razprava glede razbremenitev 
predsednikov komisij za kakovosti članic in morebitne razbremenitve vodij študijskih programov, 
vendar je Senat glasoval o podanem predlogu. Glede tega se je razvila razprava tudi na seji Senata UM 
FVV.  
Na korespondenčni seji Senata UM je bil zaradi naravne nesreče sprejet sklep, naj članice opredelijo 
potrebne spremembe pogojev za napredovanje v višji letnik za generacijo študentov in študentk, 
vpisanih v študijskem letu 2022/23. Na FVV smo ugotovili, da posebne prilagoditve niso potrebne. 
Sprejeta so bila interventna navodila za presojo prošenj študentov v času razmer, nastalih zaradi 
naravne nesreč, možnost bo podaljšati izpitne roke, če bi se za to pokazale potrebe. 
 

A9 
Razno 
Nejc Kotnik je vprašal, kako kažejo podatki o vpisih na študijske programe. Dekan prof. dr. Igor Bernik 
je pojasnil številke vpisa na dodiplomske študijske programa FVV v prvem in drugem prijavnem roku. 
Od končnega števila vpisanih na UNI program, je odvisno ali se bodo na UNI programu izvajale vaje v 
eni ali dveh skupinah. Prijave so nižje od preteklih let predvsem na UNI programu. V vodstvu smo se 
že začeli pogovarjati o razširjeni obliki promocije. 
 
Dekan prof. dr. Igor Bernik je povedal, da priprave na začetek temeljite rekonstrukcije stavbe tečejo. 
Vložena je bila dokumentacija za pridobitev gradbenega dovoljena, ki naj bi ga v roku dveh, treh 
mesecev. Dne 29. 8. 2023 je imel dekan sestanek pri rektorju, na katerem so mu povedali, da sredstev 
za financiranje investicije v integralnem proračunu v letu 2024 in 2025 ni. Dogovorjeno je, da po 
pridobitvi gradbenega dogovorimo z vodstvom UM ureditev financiranja investicije. 
 
Nejc Kotnik je povedal, da na Študentskemu svetu UM FVV niso prejeli informacij od naših študentov, 
da bi jih prizadele poplave. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 11.30. 
  
 
Zapisala: Anja Zahirović    
        
            Prof. dr. Igor Bernik 

                DEKAN 


